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大学的教学层次通常分为两种类型，分别是研究生和本科;其中研究生包括硕士研究生和博士研究生两个层次。以下是小编带来的关于大学的英语作文，希望对你有帮助。关于大学的英语作文(一)　　It is believed that education...
　　大学的教学层次通常分为两种类型，分别是研究生和本科;其中研究生包括硕士研究生和博士研究生两个层次。以下是小编带来的关于大学的英语作文，希望对你有帮助。
关于大学的英语作文(一)
　　It is believed that education is an important way to improve citizens’ cultivation, as education is so vital, our government pays special attention on education, many policies have been advocated, college enrollment is on way of expanding, it is a good phenomenon for students, while the expansion also has negative side.
　　人们相信教育是提高城市居民素养的重要重要方法，正因为教育如此的重要，我们政府特别注重教育，提出了很多的方针，大学扩招正在进行中，这对学生来说是好的现象，然而扩招也有负面。
　　On the one hand, college expansion gives students more chances to get higher education. In China, there is a large population, every child should be educated according to the government’s policy, teenagers are forced to get education before high school. But every student wants to go to college and get the high education, they must pass the college entrance exam, still many students don’t have the chances. The expansion provides students more hopes, more students can have the chances to go to college.
　　一方面，大学扩招给学生带来了接受高等教育的更多机会。在中国存在很多人口，每个孩子都应该接受政府政策式的教育，青少年被强制接受九年教育。但是每个学生都想要上大学，接受高等教育，他们必须通过高考，但是仍然有很多同学没有上大学的机会。扩招给学生带来了希望，更多学生可以有机会上大学。
　　On another hand, the expansion also means the lower standard for students to go to college, which won’t bring students good teaching resource. For the purpose of making money, some schools lower their standard, they don’t make the relative change, thus not every student can have the fair chance to use the resource. This is not good for the improvement of the students.
　　另一方面，扩招同时意味着学生进大学的门槛的降低，这不会给学生带来好的教育资源。为了挣钱，一些学校降低了标准，它们不做出相应的改变，这样并不是每个学生都能有公平的机会去享受资源。这对学生的提高是不好的。
　　The expansion of college enrollment is good for students, while the government should supervise the schools to improve their teaching resource.
　　大学的扩招对学生来说是好的，然而政府应该监督学校去提高他们的教育资源。
关于大学的英语作文(二)
　　No matter what you want to accomplish in the period of college, you must first know exactly what you really want to achieve. Most people are not clear about what they want. As a result, they put most of their energy in thinking but not spend their time and money to take action.
　　无论你想在大学期间取得什么样的成就，首先你需要明确地知道你真正想要实现的是什么。大部分人对此并不明确，所以他们把大部分的精力花在了思考上，而不是花时间和金钱用于自己想要的东西上并采取行动。
　　What you have to do to enjoy what you want in your college life is to take action. Not just take part in several boring activities, you should devote in what you really love. If you do it like that, maybe you can get to where you want.
　　如果你想要享受大学生活，必须要采取实际行动。不仅仅是参加几个乏味的活动，而是投入到你真正喜欢的事情上，如果你那样做，或许能达到你想要的高度。
　　Once you have taken some action, no matter what the result is, you will get is success, which means that you successfully achieve what you want. Owing to during this time, you will know braver person than you and learn precious experience from them.
　　一旦采取了行动，不管结果如何，都意味着你成功地获得了你想要的。因为在这个过程中，你能从别人的精神里获取宝贵的经验。
　　In college life, what’s more important is study, you need to be persistent. If you want to learn about a subject or a skill just like playing the piano, just spend 30 minutes on it every day. And after four years, you will see the different results.
　　在大学，最重要的是学习。你需要坚持学习!如果像弹钢琴那样每天坚持花半个小时学习一门课程或一项技能，四年后，你就会看到不一样的结果。
　　Investing in yourself also is a way to study. If possible, learn directly from credible source. For example, our major is English; we can communicate with foreign teacher in English. Of course, if you make good use of this knowledge, do you think you will succeed in college? Not likely, but you will definitely increase the chances hundredfold.
　　为自己投资也是学习的一种方式，如果可以直接从可靠的资源开始学习，比如，我们的专业是英语，我们可以和外教交流，当然，如果你能好好利用这些知识，你觉得你会在大学成功吗?不一样，但你一定可以获得成百上千的机会。
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